
KS Ajdovščina
Premalo denarja za vzdrževanje hlj - Svet stano-

valcev KS Ajdovščina je že v aprilu 1985 poslal vsem
skupnostim stanovalcev (44 jih je organiziranih) vpra-
Salnik, da bi dobili nekakšno »sliko stanja po posa-
meznih stanovanjskih objektih in zatem bolje usmer-
jali gospodarjenje z njimi. Ugotovitve iz ankete je
podal predsednik sveta stanovalcev. Janez Sitar, na
skupnem sestanku svsta s predsedniki hišnih svetov.
Vzdrževanje stanovanjskih objektov, kar še posebej
velja za starejše hiše, že nekaj let stagnira zaradi
neekonomskih najemnin; za vzdrževanje hiš je pre-
malo sredstev. Vsekakor bi moral ostati hišni samou-
pravi večji del stanarin. Družbeni stanovanjski fond
zahteva marsikje hitro ukrepanje. Gre zlasti za streš-
ne konstrukcije s kritino, zunanje okenske okvirje,
dotrajane vodovodne in električne napeljave in dotra-
jane napušče. fasade in podobno.

Na vpra&anje, kako so skupnosti stanovalcev zado-
voljne z delom strokovnih služb stanovanjskega po-
djetja, so bili odgovori zelo različni. Vsi pa so se
strinjali, da naj zaostrijo nadzor nad izvajanjem del,
hitreje ukrepajo v primerih reklamacij in nasploh
tesneje sodelujejo s hišno samoupravo.

Večina najemnikov poslovnih prostorov zelo slabo
sodeluje s hišno samoupravo. Ne spoštujejo hišnega
reda in nesmotrno ravnajo s skupnimi hijnimi napra-
vami in sredstvi. Vse to pa vpliva na povečanje stro-
ikov vzdrževanja. * • *

Kandidacl|*ka konferenca - Temeljna kandida-
cijska konferenca bo po sklepu predsedstva KK
SZDL AjdovSčina (20.1. 1986) v ponedeljek, 3. febru-
arja 1986.


